
Antonio Quijada García 

Presentació de la candidatura al Consell Rector de SOM ENERGÍA 
 
Bon dia a tots i totes. 

Em dic Antonio Quijada, soci 3180, y sóc l’actual Coordinador de la Secció Territorial de SOM ENERGIA Madrid. La meva 

professió és la d’Enginyer Naval i Oceànic per la Universidad Politécnica de Madrid i recentment m’he incorporat a 

l’equip d’  Ecooo col·laborant amb l’equip en tasques d’estalvi i eficiència energètica. 

Vaig entrar en la cooperativa a l’agost de 2012 gairebé per casualitat  arran d’un comentari en un periòdic econòmic i en 

el qual s’explicava que existia una cooperativa, Som Energia, que ja llavors es començava a configurar com a eina de 

canvi cap a un Nou Model Energètic. 

Des de llavors fins al dia d’avui molts i moltes han donat el Salt a la cooperativa i ho han fet per raons molt diverses: per  

raons ambientals, per una aposta decidida per les Energies Renovables, per una democratització de l’energia, per apostar 

per una economia social o simplement per sortir de l’oligopoli. 

En el meu cas, i encara que estic totalment d’acord que totes les raons anteriors, la qual cosa més em va agradar del 

projecte, i va ser decisiu a l’hora d’involucrar-me en ell, va ser l’oportunitat de poder col·laborar en un projecte decidit a 

apostar per un model energètic 100% Renovable; el tema de les Renovables sempre m’ha interessat... 

Amés de participar en les emissions de títols participatius que en el seu moment es van llançar, sóc un dels afortunats, 

vaig contactar amb els promotors del llavors grup local de Madrid amb la intenció de participar més activament en el 

projecte, i des de llavors ha estat un no parar... 

 Participació en fires, xerrades de difusió i en diverses entrevistes en mitjans. 

 Representació en nom de Som Energia en reunions amb l’Administrador i altres entitats. 

 Atenció de la bústia de Som Energia Madrid. 

 Organització de la reunió de Grups Locals de Som Energia, en Chinchón (Madrid). Febrer 2014. 

 Participació activa en diverses Escoles de Setembre. 

 Col·laboració en el punt d’informació de Som Energia, en el que ja no estic tan actiu al estar constituint-se un 

grup molt nodrit de voluntaris de la cooperativa. 

 ... 

Finalment afegir que, a part de col·laborar activament en Som Energia formo part de la xarxa de “comuneros” de Ecooo, 

formada per més de 1200 persones, havent participat en diverses de les instal·lacions fotovoltaiques socialitzades entre 

la ciutadania, i estic preinscrit en el projecte “Viure del Aire del Cel” de Pep Puig per a la instal·lació d’un aerogenerador 

de propietat compartida. 

Una vegada m’he presentat m’agradaria explicar-vos quines són les meves inquietuds per presentar la meva candidatura 

al Consell Rector de Som Energia. 

Una de les característiques i virtuts de la cooperativa és la de la participació ciutadana, la qual cosa ens imposa als quals 

volem treballar per aquest projecte comú un plus de compromís. A Som Energia Madrid, de forma lenta pero estable, 

s’està incrementat el nombre de voluntaris, creant-se un grup de voluntaris i voluntàries molt potent i motivat que em 

permet dedicar-me a altres funcions dins de la cooperativa en les quals crec que pot ser més útil. 

Som Energia no és un projecte conclòs, tot el contrari, amb un gran recorregut i reptes per davant que requeriran molt 

treball i esforç. 

Finalment, i encara que no sóc expert en el Sector Elèctric crec que el meu caràcter tècnic em pot permetre adaptar-me 

als requeriments que exigeix el Consell Rector. 

Per tot l’anterior presento la meva Candidatura al Consell Rector de Som Energia. 

Una forta abraçada a tots i totes, i bona energia!. 

Antonio Quijada García. 

 

http://www.upm.es/
http://www.ecooo.es/
http://www.ecooo.es/
http://www.viuredelaire.cat/portada.html

